
SCHRIFTELIJKE VRAAG

nr. 611
van LODE CEYSSENS
datum: 25 februari 2019

aan BEN WEYTS
VLAAMS MINISTER VAN MOBILITEIT, OPENBARE WERKEN, VLAAMSE RAND, TOERISME EN DIERENWELZIJN

De Lijn  -  Afschaffing buslijnen

Vandaag hoor ik heel wat klachten over buslijnen van De Lijn die afgeschaft worden. Niet 
alleen in het perifeer gebied, maar ook in de stedelijke gebieden.

1. Hoeveel buslijnen werden er per maand afgeschaft per stelplaats? Graag een 
overzicht per provincie, per stelplaats en per jaar van 2015 tot en met 2019.

2. Wat zijn de oorzaken voor de afschaffing van deze buslijnen?



BEN WEYTS
VLAAMS MINISTER VAN MOBILITEIT, OPENBARE WERKEN, VLAAMSE RAND, TOERISME EN DIERENWELZIJN

ANTWOORD
op vraag nr. 611 van 25 februari 2019
van LODE CEYSSENS 

De Lijn schaft nooit integrale buslijnen af. Helaas worden er om diverse redenen, waarvan 
staking de meest voorkomende is, soms individuele ritten afgeschaft. In de bijlage vindt 
u het aantal tot op niveau van de provincies.

Naar jaarlijkse gewoonte worden de cijfers van afgelopen jaar bekendgemaakt via het 
jaarverslag dat wordt toegelicht op de algemene vergadering van De Lijn eind mei.

BIJLAGE

Overzicht


